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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 8/2015   § 109-120 
 

Tid: Tisdagen den 20 oktober  kl. 17.30–17:45 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2015-10-23 
 

 

Emilia Bjuggren  Bo Sundin 

    

     

   

Ledamöter:  Erik Odenlid 

Emilia Bjuggren (S) ordförande   Nämndsekreterare 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Emil Johansson (S) 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef,  

Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström 

administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Hallonsten Wikström borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Leo Ahmed (V) 

Jenny Schöldin (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Richard Bengtsson (FP) 

 
 
 
Ärenden med personalrepresentation 
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§ 118 

Gymverksamheten i Åkeshovs sim- och idrottshall                                                                       
Svar på skrivelse från Sophia Granswed  m fl. (M), Daniele Fava (FP), 
Mikael Valier (KD) och Mathias Mellgren (C) 
Dnr 01.02/724/2015 

 

 
BESLUT 
 

Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande 

 

 

Ärendet 
 

Sophia Granswed  m.fl. (M), Daniele Fava (FP), Mikael Valier (KD) och Mathias Mellgren 

(C) tar i en skrivelse upp möjligheten att lägga ut stadens gymverksamheter på entreprenad. 

Skrivelsen bifogas. Skribenterna framhåller att kommunen inte ska konkurrera på kom-

mersiellt fungerande marknader och nämner bland annat Åkeshovs sim- och idrottshall, där en 

omfattande renovering nu har påbörjats, som en lämplig anläggning att upphandla 

gymverksamheten. I skrivelsen ställs följande frågor: 

1. Finns det några planer på att upphandla gymverksamheten i Åkeshovs sim- och 

idrottshall inför det att anläggningen åter tas i drift? 

2. Finns det några planer på att upphandla gymverksamheten i någon av de andra sim- 

och idrottshallarna som står inför omfattande renoveringar de närmaste åren? 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar att ärendet behandlas idag.  

Bo Sundin (M) yrkar bifall till alliansens (M), (FP), (KD) förslag till beslut enligt följande: 

 

Att återremittera ärendet  

 

därutöver anföra  

 

Vi är inte nöjda med det svar vi har fått och vi anser att en skrivelse i den omfattningen 

förtjänar ett seriöst svar. Vi önskar ett mer utförligt svar om vilka möjligheter som rent 

praktiskt finns vad gäller upphandlingar och hur man i så fall skulle kunna lösa samarbete 

mellan kommunala och privata aktörer inom ramen för en och samma anläggning.  
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Den rödgrönrosa majoriteten visar återigen att man inte tar frågan om stadens 

gymverksamheter på allvar. Trots att såväl tertialrapport 2 för 2015 som den senaste 

månadsrapporten för september 2015 visar på sjunkande intäkter för sim- och idrottshallarna, 

vilket kan härledas till minskad efterfrågan på gym- och gruppträning, så envisas majoriteten 

med att behålla gymverksamheterna i kommunal regi. Anledningen till att intäkterna viker är 

för att konkurrensen på gym ökar, även i ytterstaden. Bland de gymverksamheter som 

etablerat sig så finns det både de som är billigare än kommunen och dels de som har andra 

kvaliteter som kommunen inte kan konkurrera med.   

 

I (S)-styrda Sundbyberg har man hittat en bra lösning där en privat aktör driver 

gymverksamheten och kommunen driver baddelen. Samtidigt har man också lyckats hitta en 

bra överenskommelse där man samsas om ytorna och där det går att kombinera de två 

verksamheterna för de som tränar på anläggningen. Givet det svar vi nu har fått kan vi inte 

tolka det på något annat sätt än att majoriteten ser ett egenvärde i att driva kommunala gym, 

oavsett hur mycket det kostar eller oavsett vilka underskott verksamheterna går med. Vi ser 

istället att idrottsnämnden har en chans att skapa någonting riktigt bra på Åkeshov sim- och 

idrottshall som kommer alla stockholmare till del samtidigt som nämnden kan fokusera 

resurserna på barn-, ungdoms- och breddidrotten istället för att täcka upp för de svarta 

budgethål som majoriteten nu drar på sig tack vare minskade intäkter på gymsidan. 

 

Vi är dock inte nöjda med svaret och vill därför att idrottsförvaltningen återkommer med ett 

mer omfattande svar på vår skrivelse och möjligheterna att upphandla alternativt lägga ut 

driften av gymverksamheten i Åkeshov sim- och idrottshall. 

 

Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas, Folkpartiet liberalernas 

och kristdemokraternas förslag till beslut. 

 

Emilia Bjuggren (S) yrkar därefter bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och idrottsnämnden beslutar att ta 

beslut i ärendet idag enligt ordförande Emilia Bjuggren (S), Anders Lindell (MP) samt Leo 

Ahmeds (V) förslag till beslut. 

 

Därefter beslutar Idrottsnämnden enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Bo Sundin (M), Daniele Fava (FP) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet till 

förmån för sitt förslag till beslut. 

 

 
 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 


